
  

 شهادة الحلال
HALAL CERTIFICATE  

International Halal Center T&Q hereby certify that the following products of the below-mentioned 

organization were audited at the below mentioned site and found in compliance with Islamic Shariah 

guidelines & requirements of GSO 2055-1:2015 Halal Food - Part 1: General Requirements. This certificate 

is considered incomplete without Halal shipment certificate, Shipment certificate is mandatory for each 

shipment issued by the establishment, bearing a unique number and date, to ensure that the shipment has 

been inspected by Halal center. 

بموجههه اههن  لم  جمت اههال  ج اجنههة جلمتشههة   جمههندوت  للتههاق عهه   هه   ج هه عن   لن هها  هه   الززليلل لدرززلوال يالر   زز مركززح لززلال يشهه   

 لأغنيههة  GSO 2055-1:2015  جمو صهه ة جموعهها  جمههندوت للتههاق أ هههنت لت هها   و   ههة  هها لإههمأة  جشههميتة    هه  نة أ   لهههال 

 ت هههم اههنق  جشهه ال  غنههم  و ملههة بهه أم لإهه ال   ت ههاجنة  جحهه  .  نهه  .  لالإهه م ةال  جتا ههة جةغنيههة  جحهه    لأأ : جاهه    – جحهه   

  ت هم  ج   نة جول لإحتة صالت   ت  جمتشة ،  حمل تعماً أ اتيخاً  خ ل اً، جل ةد   ت لم  جشحتة     حص ا  ت عهل  مد     .

Company Name:  Levant Food Products Company  

(Brand Name: Al Durra International Food Products Co.) 

Office Address:  Plot number 304, Basin number 68, Al Hasan Industrial city, Irbid, Jordan 

Site Address:  01- Jam & Cansarwa production Facility: plot number 304, Basin number 68, Al 

Hasan Industrial City, Irbid, Jordan  

02- Tomato paste production Facility: Buildings number 1-5 on Plot 7, Sector 30, 

Al Hasan Industrial city, Irbid, Jordan 

03- Spices production Facility: Buildings numbers 6-10 on Plot 7, Sector 30, Al 

Hasan Industrial city, Irbid, Jordan 

Scope:  Processing of Canned food, Pickles, Jams, Chocolate, Halawa, Tahini, Sauces, 

Spices and condiment (mixes), Vegetables in a brine solution, Tomato paste, 

Pomegranate & Date Molasses, Vinegar, Flavored Water, and Stuffed grape leaves 

with rice. 

Category:  CII &CIV 

 

This Halal certificate is invalid without the attached List of products  

Ref: HAL- JO-24-00016 (ANNEX 01), Date: 24-07-2024 [10 Pages 1-10]  

 

Certificate Number: HAL-JO-24-00016 

Certification Cycle Start Date: 24-07-2024 

Re-issue Date: 24-07-2024 

Valid Until: 23-07-2027 

_______________________  

Managing Director 

 


